



Piagam Alam Sekitar Imerys

Memelihara alam sekitar merupakan komitmen keutamaan bagi Imerys.

Menyedari tanggungjawab yang kami pikul, kami telah menjadikan pemeliharaan alam sekitar sebagai sebahagian daripada nilai dan strategi perniagaan kita. Objektif dan pelan tindakan alam sekitar kami disepadukan ke dalam SustainAgility, Program Kelestarian Kumpulan kami.

Di bawah Piagam Alam Sekitar Korporat ini kami komited untuk:

- **Mematuhi semua keperluan alam sekitar yang berkenaan** di semua tapak kami, di mana sahaja kami beroperasi di dunia dan mengurangkan risiko dan kesan operasi kami sebagai sebahagian daripada program penambahbaikan yang berterusan,
- **Mengoptimumkan penggunaan sumber asli** untuk mengurangkan kesan alam sekitar daripada aktiviti dan produk kami,
- **Mengintegrasikan pemeliharaan kepelbagaian biologi¹** ke dalam operasi kami dan mengambil tindakan konkrit untuk menyediakan penyelesaian bagi pemuliharaan kepelbagaian biologi dan pemulihannya,
- **Mengurangkan pelepasan gas rumah hijau** daripada sumber skop 1 dan 2 sebanyak 42% secara mutlak sejajar dengan trajektori 1.5°C dan mengurangkan pelepasan skop 3 sebanyak 25% secara mutlak menjelang 2030².
- **Menggalakkan penyelesaian yang lestari** dengan menilai kesan produk kami dan berinovasi untuk mengurangkan kesan alam sekitar merentasi kitaran hayat mereka.

Pematuhan terhadap komitmen ini adalah berdasarkan kepada sebuah organisasi yang berdedikasi, dengan peranan dan tanggungjawab yang telah ditetapkan, sistem pengurusan alam sekitar yang kukuh, pelan tindakan dalam masa yang ditetapkan, petunjuk pemantauan prestasi, prosedur audit dan program penambahbaikan yang berterusan.

Setiap tapak Imerys hendaklah meneruskan objektif alam sekitar dan melaksanakan pelan tindakan tempatan sejajar dengan Piagam Alam Sekitar Kumpulan ini.

Objektif dan keputusan alam sekitar kami dikaji secara kerap oleh pihak pengurusan kanan dan dikongsikan secara terbuka untuk memastikan komunikasi yang telus dengan semua pihak berkepentingan.

Alessandro Dazza
Ketua Pegawai Eksekutif
26 September 2023



¹ [Komitmen Imerys Act4nature](#)

² Sasaran yang diluluskan oleh [Inisiatif Sasaran Berasaskan Sains \(SBTi\)](#) Imerys